
     Protokół z XXXII Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Sala obrad UMK, os. Zgody 2 

     z dnia 24 czerwca 2021r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXII Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych i remontowych na 

terenie Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

4.2 opinii dot. ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa ośmiu budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z garażami podziemnymi na działkach przy ul. Architektów w 

Krakowie” 

4.3 wprowadzenia zmian w organizacji ruchu w zwiazku z planem uruchomienia linii 

autobusowej do os. Grębałów 

 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Posiedzenie XXXII Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 osób) XXXII sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przedstawiony projekt porządku obrad XXXII Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych i remontowych na 

terenie Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia wszystkich komisji Rady Dzielnicy XVII. Komisja 

ds. Budżetu Obywatelskiego nie opiniowała ww projektu uchwały 

Następnie Przewodniczący w imieniu Zarządu złożył autopoprawkę do projektu uchwały  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wprowadzenia do 

budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych i remontowych na terenie Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie   



 

ad. 4.2 opinii dot. ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa ośmiu budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z garażami podziemnymi na działkach przy ul. Architektów w 

Krakowie” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Na Sesje przybył p. L. Zaleński 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w opinii dot. ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

pn. „Budowa ośmiu budynków mieszkalnych wielorodzinnych z garażami podziemnymi na 

działkach przy ul. Architektów w Krakowie” w głosowaniu: za 17, przeciw – 0, wstrzymała się 

1 osoba.  

 

ad. 4.3 wprowadzenia zmian w organizacji ruchu w zwiazku z planem uruchomienia linii 

autobusowej do os. Grębałów 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Na sesję przybyła p. J. Kolasa 

Głos zabrali: p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic,  p. L. Madej, p. Z. Rajski, p. W. Wołoch,  

p. J. Zabagło, p. L. Zaleński, p. P. Mleczko, p. J. Wójcik, p. St. Stroński 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w organizacji ruchu w 

zwiazku z planem uruchomienia linii autobusowej do os. Grębałów w głosowaniu: za 18, 

przeciw – 0, wstrzymała się 1 osoba.  
  
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 

 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan A. Zdziebko podziękował w imieniu mieszkańców za postawienie ławki przy ul. Zielony 

Jar 

p. St. Stroński poruszył temat autobusów parkujących na skrzyżowaniu ul. Al. Solidarności 

i Bulwarowej. Głos w tej sprawie zabrali: p. A. Dziedzic, p. W. Wołoch 

 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji w zaplanowane w miesiącu lipcu 2021r 

 

Kolejna XXXIII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 8 lipca 2021r.  

w Szkole Podstawowej nr 98,os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.45 

zamknął posiedzenie XXXII Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


